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De fractie heeft de volgende vragen:

De landelijke overheid heeft tijdens de coronacrisis een aantal maatregelen opgesteld om zo goed 
mogelijk om te gaan met deze crisis. Eén van deze maatregelen is de 1,5 meter afstand houden van 
elkaar. De VVD constateert zelf en merkt uit de samenleving geluiden op dat fietsers en voetgangers 
binnen de 1,5 meter bij elkaar moeten bij oversteekplaatsen. De VVD is van mening dat deze 
verkeersdeelnemers de kans moeten krijgen om op 1,5 meter afstand van elkaar te blijven bij het 
oversteken en om te voorkomen dat er wachtrijen ontstaan bij de oversteekplaatsen.

De VVD ziet nu al knelpunten ontstaan, bijvoorbeeld bij het busstation Roselaer en op de kruising van 
de Boulevard – Laan van België- Antwerpseweg. Bovendien verwachten wij bij het Jan Tinbergen 
college een grote drukte met fietsers zodra de middelbare scholen weer gaan beginnen op 2 juni en 
de MBO en Associate Degree in Roosendaal op 15 juni.

Het verlengen van de oversteektijd is een maatregel om iedereen de kans te geven de 1,5 meter 
samenleving te respecteren die de verspreiding van het coronavirus tegengaat. Daarnaast komt er 
meer ruimte voor fietsers en voetgangers op de straten waar de ruimte nu vaak krap is.

Om die reden hebben wij een aantal vragen aan de portefeuillehouder:

1. In hoeverre bent u bekend met dit probleem sinds de corona-maatregelen zijn ingegaan?

2. In hoeverre bent u bereid om een groene golf (tijdelijk) te creëren voor fietsers en voetgangers 
vanwege de potentiële gevaren op de gezondheid, aangezien de 1,5 meter niet geborgd kan 
worden?

3. Wat zijn de mogelijkheden om dit uit te voeren? Is dit op technisch vlak mogelijk of moet dit 
gerealiseerd worden door andere praktische uitvoeringen?

4. Op welke termijn kunt u (zie: oversteekplekken met stoplichten, zoals bovengenoemd) 
realiseren?

Namens de fractie van VVD,

Sanneke Vermeulen en Gerrit Vruwink



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Ja dat is bekend.
2. Het creëren van een groene golf voor fietsers en voetgangers is niet mogelijk. Een VRI is ook 

niet zodanig ingericht dat deze ‘ziet’ hoeveel fietsers of voetgangers er staan en kan daarom 
ook niet bepalen hoeveel groentijd er nodig is. Ondanks een eventuele groene golf kan het nog 
steeds zijn dat er groepjes fietsers of voetgangers moeten wachten. Daarnaast worden de 
VRI’s beïnvloed door de lijnbussen die op tijd moeten rijden en daarmee een bepalende plaats 
innemen in de huidige regeling van de verkeerslichten.

3. Wij gaan kijken of bepaalde drukke fiets en voetganger oversteekplaatsen meer groen kunnen 
krijgen.

4. De komende weken gaan we bezien of en hoe de drukke fiets en voetgangers 
oversteekplaatsen meer groen kunnen krijgen..

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder C.A. (Cees) Lok


